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1.

Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapán írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Urhoz:

„Miért nem tartotta fontosnak Miniszter Úr, hogy válaszában tájékoztasson a környezeti nevelé s
konkrét, folyamatban lévő pályázatairól?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A K/2207 számon benyújtott írásbeli kérdésemre 2011 . február 14-i dátummal kaptam választ (Öntő l .
Ugyanezen a napon zárult le a „Zöld óvoda 2011” cím elnyerésére kiírt pályázat. Az „Ökoiskola 2011” cím
elnyerését lehetővé tevő pályázatok beadási határideje pedig 2011 . március 1-je volt.

Örülök annak, hogy az előző kormányidején megkezdett sikeres és fontos környezeti nevelési programo k
tovább folytatódnak. Ugyanakkor megdöbbentett, hogy válaszában ezekről a pályázati felhívásokról nem
tájékoztatott. Hiszem, hogy vannak olyan szakmai területek ahol nélkülözhetetlen az együttm űködés a
szaktárca és a parlamenti képviselők között, annak érdekében, hogy minél szélesebb körhöz jussanak el a
szükséges információk . A környezeti nevelés ügyét, a zöld óvodák és az ökoiskolák hálózatának b ővítését
ilyen ügynek tartom. A gyermekek megfelelő környezeti nevelése az egyik kulcsa annak, hogy a jöv ő
nemzedékek számára meg őrizzük természeti környezetünket és otthonunkat a Földet . Ehhez a munkához
ismételten felajánlom a segítségemet.

Mindezekre figyelemmel kérdezem Miniszter Urat :

1. Mikor kerül meghirdetésre az Állami feladatok átvállalása a Nemzeti Környezetvédelmi Program
megvalósításában költségvetési soron lévő 201,6 millió forint költségvetési támogatás felhasználását
lehetővé tevő, korábban Zöld forrás néven futó pályázati felhívás?

2. Tervezik, hogy az Ágazati szakmai szervezetek és képviseletek támogatása költségvetési soron lév ő
197,8 millió forintra is pályázatot írnak ki? Ha igen, mikor kerül erre sor?

3. Tervezi a tárca, hogy néhány különösen jelentős ügyet egyedi döntéssel támogat ?

Várom megtisztel ő válaszát!
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